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 שיעור שבועי של הרב שראל .א

ברב  20:45גם השנה הרב שראל נותן שיעור שבועי כל יום רביעי בשעה 

להצטרף תכליתי. השיעור זוכה להשתתפות יפה ואנו מזמינים את כל הציבור 

הרב גם פעיל בארגון אירועים קהילתיים ומבקר משפחות בארועי   לשיעורים.

 אבל ושמחות.

 אתר בית הכנסת .ב

זה מספר חודשים הקלטות של שיעוריו השבועיות של הרב שראל מועלות 

 לאתר האינטרנט כך שכל אחד יכול לשמוע את השיעורים.

שישי בוואטסאפ אפשר גם את דברי התורה הקצרים שהרב מפיץ בימי 

 לקרוא באתר.

 קהילה תוועד .ג

סיוע צוותי מתנדבים העוסקים במספר פועלים  שבמסגרתהועדת הקהילה 

פעילות הועדה  ., ממשיכה בעבודתה הברוכהלבני קהילה בתחומים שונים

תודה ללאה גוטסמן, למרים   מוסיפה רבות לתחושת הקהילתיות בשכונתנו.

 ונגרובר וכל המתנדבים בועדה.

  שיעורים בהושענא רבה .ד

 ז"ל יצחק רכניץלע"נ חברנו גם השנה השיעורים הוקדשו 

 תודות לרב שראל, הרב עצמון ומשפחת רכניץ

   שיעורים בליל שבועות .ה

 ומינה לוי תודות לצבי מאור

 שמחת בית השואבה .ו

 שמל.התקיימה בביתה של משפחת 

 תודות למשפחת שמל והרב שראל

 ארוע לכבוד ט"ו בשבט .ז

 התקיימה מסיבה לרגל ט"ו בשבט עם דברי תורה, שירה וסדנא

 תודות למינה לוי

 ושחרור גוש עציון ארועי יום שחרור ירושלים .ח

 התקיימה סעודה שלישית והרצאה מרתקת, ולאחר מכן תפילה חגיגית

 .וחברי ועדת הקהילה תודות למינה לוי

 הרצאות של מרצי אורח .ט

תודות  –התקיימו מספר הרצאות בשבת אחה"צ, במוצאי שבתות ובחול 

 למינה לוי.

  קידושים משותפים .י

, תוך 8:45-ו 8:15קידושים חודשיים משותפים למנייני  מתקיימים שנים 3זה 

 השתתפות במימון של משפחות שיש להן ימי אזכור או שמחות באותו חודש.

לעיתים שני המנינים הנ"ל מתאחדים לתפילת "יחד" ולעיתים תחילת שני 

 המניינים מסונכרן כך שיסיימו באותו שעה.

 גיבוש הקהילתי.תורמים גם לו השתתפות ערהזוכים להקידושים 

 יישר כח למאיר פרידמן, ארי שליט, צבי מאור ובנגי'.

 החתמת בעלי ספרי תורה .יא

בעלי ספרי התורה שהשאילו את הספרים לבית הכנסת הוחתמו על חוזה 

 המסדיר את תנאי ההשאלה, לרבות אחריות לנזק ובלאי.

 תודה ליואל לבמור שיזם את קידם את המהלך החשוב הזה.

בעת ההחלטה על החתמת בעלי ספרי התורה קיבל הוועד גם החלטה 
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 בעניין תרומות והשאלות בזו הלשון:לפרסם לציבור הודעה 

בעקבות לקחי הגניבה באלון שבות בראש השנה רצוי לצמצם את מספר 

ספרי התורה בארון הקודש ולכן לפי שעה אין צורך בספרי תורה וכלי כסף 

להביא פריטים לבית הכנסת ללא תאום מוקדם עם בכל מקרה אין  נוספים.

גם אם ההכנסה תאושר, לא יוכנסו ספרי תורה או כלי  הגבאים ובאישורם.

כסף לארון הקודש ללא חתימת חוזה, גם אם מדובר באחסון לתקופה 

 .זמנית/קצרה

 

 החזר כספים מחברת החשמל .יב

ה קבלת החזר עבור הנזק שנגרם לתאורלפניה לחברת החשמל התבצעה 

 גרמו.נואכן התקבל פיצוי על ההוצאה ש ברב תכליתי מעליית מתח בחור

 שיעורים לילדים .יג

 ות.בלימודי פרשת השבוע לילדים בשבת השתתפו ילדים והורים גם השנה

תודה לחובב פעילות זה מהווה נדבך נוסף לפעילות התורנית בקהילה. 

 .הפעלת פעילות זאתרייכנר, אבישי לדני ואמנון הרמן שלקחו על עצמם 

 תחזוקת בית הכנסת .יד

גם השנה הושקעו מאמצים רבים לתחזוקת בית הכנסת, תיקונים ושיפורים 

 במזגנים ובתאורה ובתשתיות.

 תודה רבה ליהודה סרן על עבודתו הרבה בתחום זה.

 נסיון נוסף לטפל באיטום הגג בנטע בנימיןכן התבצע -כמו

 לאמור לעיל תודות ל: בנוסף .טו

השנים האחרונות בעבודת צוות  6שפעלו איתי במשך  כל חברי הועד -

ברוכה. היוזמות של חברי הועד ופעולותיהם למימושן איפשרו את שלל 

 הפעילויות עליהן דיווחתי לעיל.

תודה מיוחדת לבנג'י עזיז, שהוא גם גבאי בר"ת, גם גזבר של העמותה וגם  -

הקלעים בארגון הארועים שמתקיימים במסגרת  פועל רבות מאחורי

 העמותה.

לאה  –אני מודה לשני החברים הנוספים שמסיימים היום את תפקידם  -

 גוטסמן כחברת הועד וחיים שמל כחבר ועדת הביקורת.

אני מודה לרבקה דמסקי שהסכימה לקחת על עצמה את תפקיד יו"ר  -

ועד ולאבישי לדאני העמותה, לקרולין שטנר שהסכימה להצטרף כחברת 

 שמצטרף לועדת הביקורת. הצלחה לכולם!

 חברי ועדת הביקורת המלווים את הועד בכל ישיבותיהתודה ל -

כל הגבאים ועוזריהם של המניינים בשבת: המניין המוקדם, מניין נטע  -

 ומניין הנוער 08:45, מניין ר"ת 08:15בנימין בשעה 

 ימי חול בבתי הכנסת של העמותהכל גבאי המניינים הרבים המתקיימים ב -

 יאיר פז המרכז את המייל של בית הכנסת -

 יהודה דוד המטפל בקופות הצדקה -

 כל חברי העמותה שתרמו כספים לרכישת פריטים ולצורכי בית הכנסת -

 כל חברי העמותה האחרים העוסקים בצורכי הציבור -

 , מנהל החשבונות של העמותהקובי בירנשטוק -

 

את תפקיד היו"ר בתחושת סיפוק של עשייה רבה ומבטיח שגם אני עוזב 
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 מחוץ לועד אמשיך בפעילות התנדבותית למען העמותה והקהילה.

 

 2018דו"ח גזבר לשנת  .8

חברים. בגלל הרכב  179נכון לאלול תשע"ט – 2018עמותת בית הכנסת מונה בשנת 

ובודדים.כמות החברים האוכלוסיה בשכונה מספר זה מורכב מזוגות חברים 

מחברי  20%כלומר כ 140שנה עומד על  1250שמשלמים דמי חבר מלאים של 

 העמותה מקבלים הנחה מסויימת על דמי החבר.

לקראת שנת תשע"ט החלטנו להעניק מעמד של משפחה צעירה למשפחות שהצטרפו 

 לקהילה בשנים האחרונות ומשתתפים בתפילות באופן קבוע. במטרה לעודד אותן

 משפחות להישאר בקהילה הצענו לאותן משפחות הנחה מסויימת.

מתפללים שחברים בבתי –אנחנו נהנים גם מהכנסהמסויימת של "חברות יום חול" 

כנסת אחרים אבל מתפללים בבית כנסת בימי חול ומשתתפים בהוצאות בית הכנסת 

 באופן חלקי. 

היתה ירידה  2017לעומת ₪.  301500כלל הכנסות העמותה השנה הסתכמה ב

כשחלק  2017פער זה בין הכנסות מהווה ההכנסות שהיו ב₪.  65000בהכנסות של כ

מהקהילה יצאה לשבת אירוח בזכרון יעקב וחלק בחרו לרכוש ארוחות שבת הגדול 

לא נערכו פעולות אלו. כך שעל פניו לא חל שינוי  2018באמצעות בית הכנסת. ב

שנים הללו. מתוך סך ההכנסות כשליש  מהותי ברמת ההכנסות של בית כנסת בין

 2/3כלומר שנרשמו בקבלות המקנות הכרה לזיכוי מס . -מהן מגיעה מתרומות

מהכנסות נובעות מתקבולי דמי חבר . השורה התחתונה של הדו"ח הכספי מראה 

שזה היעד של ארגון ללא  -הם שווים 2018שהכנסות העמותה וההוצאות בשנת 

 מטרת רווח.

 תנה הלוואת גמ"ח יחידה.ני 2018בשנת 

לעמותה אישור על ניהול תקין בתוקף עד סוף השנה ומקווים שנזכה להמשך קבלת  

האישור במידה ונגיש את המסמכים הנחוצים לרשם העמותות עד סוף החודש. עקב 

שינוי מדיניות של רשם העמותות יינתן אישור על ניהול תקין לשנתיים לעמותות 

 ול תיקון.שתעמודנה בתנאים של ניה

במעמד זה לפני שנה בירכנו את יהודה סרן שיזם ופיקח על החלפת התאורה ברב 

תכליתי. השנה נזכיר שבגלל הפסקות חשמל חוזרות וירידת מתח רצינית באחד מימי 

הגשם בחורף שעבר נשרפו רוב גופי התאורה באולם ביום ששי.שוב מודים ליהודה 

ן. ברוך ה' פנינו לחברת החשמל שהחזירה שפיקח על תיקון והחלפת כל הטעון תיקו

לנו את כל עלויות התיקון שהוצאנו ושוב אנחנו נהנים מתאורה מעוצבת וחדשה ברב 

 תכליתי.

כמעט כל יום  -ראוי לציין את פעילותו של יהודה דוד למען הקהילה.בין יתר פעולותיו

נסת למעלה ששי יהודה  פותח ומרוקן את קופות הצדקה המובנים בבימה של בית הכ

ולמטה . כל מספר חודשים הוא מעביר לגזבר את התקבולים שנכנסים לקופת בית 

הכנסת. בהיעדר ביקוש רב להלוואות גמ"ח דרכינו העמותה מעבירה חלק מכספי 

 הצדקה לעמותת חסדי אפרת לסיוע לתושבים ביישוב.
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העמותה בגלל הגידול השלילי במספר חברי עמותת בית הכנסת ומדיניות של הנהלת 

לא להעלות את דמי החבר השנתיים אינני מצפה לגידול משמעותי בהכנות העמותה 

ואנחנו מתקיימים מההכנסות שיש לנו לטיפול היום יומי בבית כנסת על כל ההוצאות 

הנלוות. . כפי שתראו בדוחות שלנו אנחנו נשענים ונעזרים ביתרות העבר על מנת 

 .לשלם את ההוצאות השוטפות של העמותה

הניהול היום יומי של בית הכנסת לא היה מתקיים ללא הסיוע של אנשים רבים 

בקהילה שעוסקים בצרכי ציבור באמונה ולוקחים אחריות על היבטים שונים מחיי היום 

יום שלנו. אני מברך ומודה לגבאי יום חול, לאחראים על קריאת התורה, לאחראים על 

שדואגים שילדים קטנים  -הקנדי מן -המזגנים . תודה מיוחדת למחלקי הממתקים

יעברו בבית הכנסת כל שבת בוקר וערב. כאן המקום להזכיר שהמפעל שיזמה נעה 

ועל זה -ספרית ספרי ילדים מוכיח כל שבת וחג את התלהבות הילדים מהספרים -לב

 ברכה לנעה.

בית כנסת החליפה את מנהל החשבונות של העמותה. קובי  2019בראשית 

רינו ינהל את ספרי העמותה במקום דוד ישראלי שמילא תפקיד זה בירנשטוק חב

 בצורה מוצלחת במהלך השנים האחרונות.מאחלים לדוד ולקובי הצלחה רבה בעתיד.

אני מבקש לברך את יו,ר העמותה היוצא , חברינו יוסי בק, שמסיים את תפקידו 

ות ומודה לו על בהנהלת העמותה. אני מעריך מאוד את פועלו של יוסי בשנים האחרונ

היציבות שהעניק לעמותה בשנות פעילותו. ברכה והצלחה לחברי הועד הנכנסים 

 ותודה והמשך פעילות מבורכת ליוסי וללאה שמסיימים את חלקם בהנהלת העמותה.

 אישור הדוחות .9

 בפני האסיפה הובאו הדוחות הכספיים של העמותה לשנה שהסתיימה  .א

 בצירוף המלצת ועדת הביקורת לאשר את הדוחות. 2018דצמבר  31ביום 

 .הכספיים את הדוחות מאשרתהאסיפה 

 .2018בפני האסיפה הכללית הובא הדוח המילולי לשנת  .ב

 .המילולידוח את ההאסיפה מאשרת 

 

 בחירת וועד חדש .10

 

 :הרשומים מטה לחברי ועד בית הכנסתשל  מינוייםהאסיפה מאשרת את 

 013209226 -    רבקה דמסקי •

 012827432 -     עזיזוליוף ימיןבנ •

 310994090 -     צבי מאור •

 327231726 -      קרולין שטנר •

 057050510 -     מינה לוי •

 015776651 -     ג'יי קליש •

 015869795 - וולברומסקי אובןר •

 011321544 -     מאיר פרידמן •

 013752506 -     ארי שליט •

 

 בחירת ועדת ביקורת .11

 החברים הבאים לועדת הביקורת: שלמינוים האסיפה מאשרת את 
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 043469139 -    אבישי לדני •

 017600727 - משה פישר •

 

 :  זכויות חתימה .12

 :יהיומורשי החתימה האסיפה מאשרת כי 

 013209226 - רבקה דמסקי •

 012827432 - עזיזוליוף ימיןבנ •

 013752506 - ארי שליט •

חתימתם של שניים מהנ"ל בתוספת חותמת העמותה תחייב את העמותה לכל דבר 

 ועניין.

 

 מינוי רואה חשבון .13

רואי כגולדברג ושות' רואי חשבון המשך העסקתו של משרד  האסיפה מאשרת

 ועד העמותה.החשבון של העמותה. שכרם ייקבע על ידי 

 

 תביעות משפטיות .14

לא הוגשו תביעות משפטיות כנגד העמותה או כנגד חבר ועד בתוקף תפקידו כחבר 

 ועד.

 

 באסיפה המשתתפיםשל שאלות והערות  .15

 משה פרקש .א

מודה לועד על שהיה בין האנשים שפנו אליהם כמועמדים לבצע את תפקיד  -

מראש שיקבל בהבנה כל יו"ר. היה מוכן לבצע את התפקיד אבל הודיע 

 החלטה ומאחל הצלחה רבה לרבקה דמסקי.

אסיפה הכללית של עמותה בה חברים במציין שאין לקבל כמובן מאליו ש -

חברים. זה מבטא שמשהו לא תקין וצריך  20-רק כ שתתפיםמשפחות, מ 180

 לטפל בזה.

דלילים ומתבקש אין להרים ידיים בעניין איחוד המניינים. שני המניינים  -

 לאחד אותם.

 מינה לוי .ב

בעבודה  ומודה ליוסי בק על השנים בהן כיהן כיו"ר ועל העזרה שקיבלה ממנ

 ועד החדש.ללטובת הועד. מאחלת הצלחה רבה לרבקה ו

 בנג'י עזיז .ג

מעלה את בעיית הטלפונים הניידים במצלצלים באמצע התפילה ומציין שיש 

 ים שהטלפון שלהם מצלצל.בתי כנסת בהם מטילים קנסות על מתפלל

 מציע לשקול זאת גם בבתי הכנסת שלנו.

 

 חתימת חבר ועד        חתימת חבר ועד
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